
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 20. září 2021 
 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: 
prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., Ing. Ondřej Kuba 
 
Hosté: 
doc. Ing. Jana Holá, Ph.D., Mgr. Markéta Moravcová, Ph.D.; prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
 
č. j.: akred/0011/21 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 
2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty zdravotnických 

studií; 
- Specializace v ošetřovatelství – Ošetřovatelská péče v interních oborech; 
- Organizace a řízení ve zdravotnictví. 

3. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného 
studijního programu Slovanská studia Fakulty filozofické. 

4. Projednání nápravných opatření doktorských studijních programů Fakulty chemicko-
technologické; 

- Ekonomika a management podniků s procesními výrobami; 
- Economics and Businesses with Process Manufacturing Operations. 

5. Projednání kontrolních zpráv ke studijním programům Fakulty ekonomicko-správní; 
- Ekonomika a Management – bakalářský, akademický; 
- Ekonomika a management – navazující magisterský, akademický; 
- Hospodářská politika a veřejná správa – bakalářský, profesní. 

6. Oznámení změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
7. Informace o odeslání kontrolních zpráv na NAÚ. 
8. Různé. 
9. Závěr. 
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1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno.  
Prof. Málek vyzval přítomné členy k uctění památky místopředsedy RVH, doc. Ing. Jiřího Cakla, CSc., 
minutou ticha.  
Prof. Málek dále informoval o personálních změnách v RVH. Funkcí místopředsedkyně RVH je na dobu 
od 10. září 2021 do konce funkčního období rektora pověřena prof. Molková. Ke dni 31. srpna 2021 
rezignoval na členství v RVH zástupce studentů, Ing. Kuba, z důvodu nástupu do zaměstnaneckého 
poměru na Fakultě ekonomicko-správní. Akademický senát UPCE navrhne nového člena z řad 
studentů, který bude muset projít zákonným schvalovacím procesem.  
 
 
2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty zdravotnických studií. 
 

Číslo Název SP 
Garant SP Typ 

SP 
Forma 

SP 
Profil 

SP 
OV 

Návrh usnesení 
RVH Zpravodaj 

FZS/2021/145/1 

Specializace 
v ošetřovatelství – 
Ošetřovatelská péče 
v interních oborech 

prof. MUDr. Luboš 
Sobotka, CSc. 

NMgr. P/K P 36 
Udělení akreditace 
na 10 let  prof. PhDr. Milena 

Lenderová, CSc. 

FZS/2021/144/1 
Organizace a řízení 
ve zdravotnictví 

doc. Ing. Jana Holá, 
Ph.D. 

NMgr. P/K P 36, 5 
Udělení akreditace 
na 10 let  prof. PhDr. Milena 

Lenderová, CSc. 

 
 
2.1 Specializace v ošetřovatelství – Ošetřovatelská péče v interních oborech (FZS/2021/145/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Fakulty zdravotnických studií (dále jen „FZS“), děkanku, 
doc. Holou, a proděkanku pro studium a vzdělávací činnost, dr. Moravcovou, a požádala je o stručné 
představení studijního programu. Doc. Holá zdůraznila, že projednávaný studijní program vychází 
z oboru, který je na fakultě realizovaný již téměř 10 let. Jedná se o profesní studijní program, 
který podléhá povinnosti registrace u Ministerstva zdravotnictví ČR. Doc. Holá dále představila 
přítomným členům osobu garanta studijního programu, prof. Sobotku. Dr. Moravcová doplnila, 
že změny provedené v této akreditaci oproti stávajícímu studijnímu oboru souvisejí především 
se zpřísněním legislativy Ministerstva zdravotnictví. 
Prof. Lenderová, zpravodajka studijního programu a předsedkyně odborné komise RVH, stručně 
shrnula základní body obou posudků a přiblížila proces projednávání studijního programu odbornou 
komisí. Bylo konstatováno, že předložená žádost dokládá soulad studijního programu s posláním 
a se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a FZS a splňuje požadavky standardů.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze, ve které vystoupili dr. Bělina a prof. Kalenda. Byla diskutována 
především pozice nástupce garanta studijního programu, který v předkládané verzi žádosti 
není uveden mezi akademickými pracovníky zapojenými do výuky. Zmíněno bylo také zapojení 
odborníků z praxe pouze na DPP v souvislosti se standardy profesních studijních programů 
a problematika počtu hodin praktické výuky. 
V uzavřené diskuzi vystoupili doc. Myšková, dr. Bělina, prof. Lenderová a prof. Molková. 
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit FZS oprávnění uskutečňovat 
navazující magisterský studijní program Specializace v ošetřovatelství – Ošetřovatelská péče v interních 
oborech na dobu 10 let s kontrolní zprávou týkající se personálního zajištění studijního programu 
do 31. prosince 2024. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Návrh usnesení k bodu 2.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 20. září 2021, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 12. července 2021, 
číslo FZS/2021/145/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace profesně zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu programu 
Specializace v ošetřovatelství – Ošetřovatelská péče v interních oborech se standardní dobou studia 
2 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., 
o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších 
předpisů, do oblasti vzdělávání Zdravotnické obory, pro uskutečňování Fakultou zdravotnických studií 
Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 20. září 2031, s kontrolní zprávou do 31. 12. 2024. 
Hlasování: 5 pro, 1 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.2 Organizace a řízení ve zdravotnictví (FZS/2021/144/1) 
Prof. Molková pozvala na jednání zástupce FZS, děkanku a garantku předkládaného studijního 
programu, doc. Holou, a proděkanku pro studium a vzdělávací činnost, dr. Moravcovou, a požádala 
je o stručné představení studijního programu. Doc. Holá představila kombinovaný studijní program, 
který reaguje na poptávku uchazečů. Jedná se o navazující magisterský studijní program, který je určen 
pro jiné absolventy bakalářských studijních programů, než jsou zdravotní sestry a pro které fakulta 
zatím nemá v nabídce žádný navazující studijní program. Doc. Holá dále zmínila velké zapojení 
odborníků z praxe do výuky v tomto studijním programu a vysvětlila formu spolupráce s Fakultou 
vojenského zdravotnictví Univerzity obrany. Předkládaný studijní program umožní fakultě přípravu 
studentů pro vlastní doktorský studijní program, o jehož akreditaci bude FZS usilovat v blízké 
budoucnosti.  
Prof. Lenderová, zpravodajka a předsedkyně odborné komise RVH, stručně shrnula základní body všech 
tří posudků a seznámila přítomné s projednáváním žádosti v odborné komisi. Doc. Holá reagovala 
na připomínky posuzovatelů. Bylo konstatováno, že předložená žádost dokládá soulad studijního 
programu s posláním a se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a FZS a splňuje požadavky 
standardů.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze, ve které vystoupili prof. Lenderová, prof. Kalenda a dr. Bělina. 
Diskutována byla publikační činnost garantky a forma spolupráce s Fakultou vojenského zdravotnictví. 
V uzavřené diskuzi vystoupili doc. Myšková, dr. Bělina, prof. Kalenda. 
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit FZS oprávnění uskutečňovat 
navazující magisterský studijní program Organizace a řízení ve zdravotnictví na dobu 10 let s kontrolní 
zprávou týkající se personálního zajištění studijního programu do 31. prosince 2024. Předseda RVH 
nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 20. září 2021, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 16. června 2021, 
číslo FZS/2021/144/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace profesně zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu programu 
Organizace a řízení ve zdravotnictví se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční 
a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí 
vzdělávání Zdravotnické obory (70%) a Ekonomické obory (30%), pro uskutečňování Fakultou 
zdravotnických studií Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 20. září 2031, s kontrolní 
zprávou k 31. 12. 2024. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Jednání opustil prof. Málek. 
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3. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Slovanská studia Fakulty filozofické. 
Prof. Molková stručně představila přítomným členům RVH žádost o akreditaci NAÚ bakalářského 
studijního programu Fakulty filozofické Slovanská studia a požádala prof. Lenderovou, předsedkyni 
odborné komise RVH, o seznámení s projednáváním žádosti odbornou komisí RVH. 
Prof. Lenderová přednesla podstatné body posudku a stanoviska odborné komise k předkládané 
žádosti.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty filozofické 
předložit žádost o akreditaci akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu Slovanská 
studia, č. FF/2021/146/1, se standardní dobou studia tři roky, a doporučuje rektorovi, po doplnění 
žádosti o připomínky hodnotitele, předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  

 
4. Projednání nápravných opatření doktorských studijních programů Fakulty chemicko-
technologické. 
Prof. Molková představila přítomným členům doktorské studijní programy Ekonomika a management 
podniků s procesními výrobami a Economics and Businesses with Process Manufacturing Operations 
Fakulty chemicko-technologické, které RVH schvalovala v lednu letošního roku a kterým byla udělena 
povinnost nápravných opatření. Doc. Myšková, předsedkyně odborné komise, připomněla přítomným 
znění nápravných opatření a přednesla stanoviska zpravodajů odborné komise k jejich splnění. 
K tomuto bodu jednání byla následně otevřena diskuze. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti o akreditaci doktorského 
studijního programu Ekonomika a management podniků s procesními výrobami a doktorského 
studijního programu Economics and Businesses with Process Manufacturing Operations Fakulty 
chemicko-technologické. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
5. Projednání kontrolních zpráv ke studijním programům Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila studijní programy Fakulty ekonomicko-správní, které byly akreditovány 
s povinností doložit kontrolní zprávu k 31. 5. 2021.  
 
5.1 Projednání kontrolní zprávy bakalářského studijního programu Ekonomika a management 
Předsedkyně ekonomické odborné komise, doc. Myšková, připomněla zadání kontrolní zprávy 
bakalářského studijního programu Ekonomika a management a seznámila přítomné se stanoviskem 
zpravodaje, doc. Drdly. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.1:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management Fakulty 
ekonomicko-správní. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
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5.2 Projednání kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika 
a management 
Doc. Myšková představila členům RVH zadání kontrolní zprávy navazujícího magisterského studijního 
programu Ekonomika a management, seznámila přítomné členy s procesem projednání kontrolní 
zprávy v odborné komisi a reagovala na připomínky zpravodaje odborné komise, doc. Drdly. 

K jednání se připojil prof. Málek. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika 
a management Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
5.3. Projednání kontrolní zprávy bakalářského profesně zaměřeného studijního programu 
Hospodářská politika a veřejná správa 
Doc. Myšková seznámila přítomné členy se zadáním kontrolní zprávy a s procesem jejího projednání 
v odborné komisi. Doc. Myšková reagovala na připomínky zpravodaje odborné komise, doc. Kleprlíka. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5.3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Hospodářská politika a veřejná správa 
Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
6. Projednání změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH děkana Fakulty ekonomicko-správní, prof. Stejskala, a požádala 
ho o stručnou charakteristiku změn, které fakulta ve svých studijních programech uskutečnila. Rozsáhlý 
materiál byl k dispozici členům RVH na online úložišti. 
Prof. Stejskal přiblížil a zdůvodnil členům RVH provedené změny, v otevřené diskuzi reagoval 
na připomínky přítomných. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuze. 
Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předložené změny v uskutečňování 
studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
 
7. Informace o odeslání kontrolních zpráv na NAÚ. 
Prof. Molková informovala členy RVH o kontrolních zprávách týkajících se studijních programů 
akreditovaných Národním akreditačním úřadem a otevřela diskuzi ohledně projednání těchto 
kontrolních zpráv RVH. Prof. Málek navrhl vytvoření centrálního úložiště kontrolních zpráv, 
které odcházejí na NAÚ, a hromadné projednání těchto kontrolních zpráv na RVH zpětně za uplynulý 
rok. Členové RVH s tímto návrhem souhlasili. 
 
8. Různé. 
Prof. Málek předal slovo prof. Molkové, která shrnula proces tvorby a projednávání novely 
Akreditačního řádu UPCE a prováděcí směrnice Příprava, změny a hodnocení studijních programů 
na UPCE a požádala předsedu Akademického senátu UPCE, dr. Bělinu, o projednání těchto předpisů 
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legislativní komisí AS UPCE. Přítomné členy RVH požádala o připomínky k čistopisům těchto 
dokumentů, které jsou k dispozici na úložišti RVH. 
 
9. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího jednání RVH, 
které se uskuteční 11. října 2021, a ukončil zasedání.  
 
 
 
 
 

Pardubice dne 20. září 2021 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


